
     Trögd 

  Protokoll 

 

Protokoll fört vid styrelsemöte i SPFseniorerna Trögd 2023-05-16 i Vikinghallen 

Närvarande:  Monica Johansson ordförande 

  Else-Britt Andersson kassör 

Kerstin Ryman v sekreterare 

Ingemar Andersson 

Christer Wahlund 

Bengt-Olof Lennartsson 
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Ordförande öppnade mötet  
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Föredragningslistan godkändes 
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Föregående protokoll godkändes. 
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Rapport från kassören 

Föreningen är vid god ekonomi. Tillgångar per den 15/5 2023 uppgår till drygt 241.000 kr. 

Intäker genom bidrag uppgår till 27.756 kr. Från kommunen har erhållits 23.800 kr samt bidrag för hyror 

från distriktet 2.000 kr. Medlemsavgifter uppgår i år till 18.150 kr (600 kr mindre än förra året). 

Bankkostnaderna har blivit något högre i år p.g.a ökat användande av Swisch. Else-Britt önskar att vi alla 

påminner om att skriva vad kostnaden gälller i kommentarfältet vid inbetalning, vilket är till stor hjälp för 

henne vid redovisning. 

Reklamintäkt från banken utgör 5.000 kr. I övrigt skickas faktura eller PDF med tidigare års summa. Dags 

för höjning av beloppen? 
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   Elstöd 

Angående elstöd till boulehallen är det smart att vara ute i god tid. Föreningen måste ha ett ombud, 

kassören utses till ombud. 

Else-Britt är redan förberedd och har läst igenom Skatteverkets information på flera sidor samt gjort en 

utskrift på ansökan. Elstödet avser perioden okt 2021 – sept 2022. Kassör och Ordföranden tillsammans 

företräder SPF Trögd och sänder in ansökan till Skatteverket. 
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Rapport från Ordföranden 

Ordföranden meddelar att 17 personer från olika SPF-distrikt varit på möte på Vuxenskolan i stan. Hon 

upplevde att t ex Enabygdens distrikt hade mycket mer aktiviteter än vi, guidad visning i någon av 

parkerna, promenader, osv. Dock är det svårare för oss på landsbygden att samlas på samma enkla sätt 

som de som bor inom ett begränsat område. Men några tips kanske kan visa sig i våra framtida aktiviteter. 

Samtliga distrikt var eniga om att det var problem med att värva nya medlemmar. 
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   Aktiviteter 

Den 10 maj Fögelskådning med Tom Norling vid Hjälstaviken. Endast 7 deltagare. 

Juli Resa, två alternativ skärskådas innan slutgiltigt beslut. Datum styrs av valet. 

Den 12 aug Sillunch i Vikinghallen kl 12.00. 

Sept Presentation av ”Pärlor från min samling” av 78-varvare. Kerstin. 

Okt Under planering 

Nov Trivselträff i Boglösa 

Boule Vinstpengar vid tävlingar går till föreningen. Främjar ett solidariskt agerande. 

Förslag på aktivitet med ”Öppet hus” för boulespelande med tipsrunda. Affischer sätts upp på 

strategiska ställen för att locka folk. Annonsera på hemsidan naturligtvis, men även i andra 

media som finns tillgängliga på internet, m.m. 

 Ett 30-tal personer slöt upp på utedagen (städdagen). 

Stämningen är god, det är roligt när man är där och spelar. 

Vattengympa Förslag på utökning av dagar till vattengympan. 
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Övriga frågor 

Inga övriga frågor 

   119 

Mötet avslutas av ordföranden. 

Vid protokollet   Justeras 

 

_________________________________ ___________________________________ 

Kerstin Ryman, sekr   Monica Johansson, ordf 


